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ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia  
 MONITOROVACIEHO VÝBORU PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027 

 

Dátum a čas konania 15.03.2024  – 10:00 h 

Miesto konania Účelové zariadenie Hotel Bôrik, Bôrik 15, 811 02 Bratislava 

Predsedajúci Michal Kaliňák  / Boris Sloboda  

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Prezenčná listina 

Príloha č. 3 Prezentácia   

 
 

Sprievodný dokument k bodu č. 6 

Príloha č. 5 Uznesenie č. 3 – 10 

 
1. Otvorenie, úvodné príhovory, kontrola uznášaniaschopnosti schvaľovanie programu 

zasadnutia a voľba overovateľa. 
 
V úvode zasadnutia predseda ŠTAT MIRRI SR Kaliňák uviedol, že rezort v poslednom období presadzuje 
zmeny v prístupe k riadeniu eurofondov a celkovému riadeniu regionálneho rozvoja. Prebiehajú 
rezortné dni, organizujú sa stretnutia s partnermi v regiónoch a počúvajú sa problémy, prebiehajú 
výjazdové rokovania vlády a tiež eurofondové vlády. Uviedol, že na úrovni vlády bol schválený štatút 
rady vlády pre regionálny rozvoj a kohéziu. Zdôraznil, že nebudú robiť rozhodnutia bez diskusie. 
Zároveň pripomenul, že na konci roku v zmysle tohto princípu sa uskutočnilo stretnutie na úrovni 
združenia miest a obcí Slovenska a samosprávnych krajov, ale aj únie miest, kde sa prijímali alokačné 
kľúče. Zdôraznil, že je potrebné, aby dohody platili, boli férové a platila predvídateľnosť. Následne bola 
predstavená nová organizačná štruktúra MIRRI SR. Program Slovensko bude rozdelený na 2 sekcie - 
sekcia riadenia programu Slovensko a koordinácie fondov EÚ, ktorú bude viesť Ladislav Šimko, druhú 
sekciu, sekcia programovania podpory Programu Slovensko, bude riadiť Boris Sloboda. Martin Hudzík 
bude riaditeľom sekcie Európskej územnej spolupráce, Adriana Červeňová je generálnou riaditeľkou 
sekcie implementácie Programu Slovensko, Juraj Hošták – GR sekcie inovácií a strategického rozvoja, 
Matej Puzder - generálny riaditeľ sekcie regionálneho rozvoja. Na záver poďakoval GR Janovi Ridzoňovi. 
Zástupca DG REGIO poďakoval za predstavenie novej organizačnej štruktúry a zdôraznil, že verí v dobrú 
spoluprácu, ako to bolo doteraz. Zároveň poďakoval GR Ridzoňovi. Poďakoval riadiacemu orgánu a SO 
za prípravu výberových kritérií a vyhlásenie výziev. Majú však obavy o celkovú implementáciu, kde 
okrem cieľa 4 je pokrok limitovaný, vyhlasovanie výziev a kontrahovanie sú nízke a zatiaľ neboli žiadne 
platby. Je potrebné zabezpečiť, aby EÚ fondy boli využité správne. Vidia, že zmeny ovplyvňujú nielen 
MIRRI SR, ale aj ostatné rezorty, čo prispieva k výzvam, ktorým nové vedenie môže čeliť, ale veria v 
dobrú spoluprácu a podporujú ich. Majú 4 hlavné priority – životné prostredie, sociálna inklúzia 
marginalizovaných skupín, IÚI a FST. Pri životnom prostredí zdôraznili opatrenia, ktoré boli prijaté pre 
predchádzajúci OP životné prostredie, kde sa dohodlo, že určité finančné prostriedky prejdú do 
iniciatívy SAFE, za podmienky, že budú kompenzované aj cez Program Slovensko. K sociálnej inklúzii 
marginalizovaných skupín zdôraznili, že je to ich hlavná priorita a veria, že implementácia 
integrovaných projektov sa začne čoskoro. K otázke IÚI uviedol, že existujú problémy s 
implementáciou, čo bolo potvrdené aj na technickom stretnutí. Vidia, že vyhlasovanie výziev mešká a 
očakávajú, že ďalšie výzvy budú vyhlásené čo najskôr. Chápu to tak, že regióny sú pripravené, ale čakajú 
na vyhlásenie výziev od riadiacich orgánov a sprostredkovateľských orgánov. K FST stále čakajú na 
kontrahovanie, majú tam kratšie termíny, takže je potrebné tomu venovať pozornosť. Majú obavy aj o 
hlavného príjemcu, kde chýbajú administratívne kapacity. Zástupca DG EMPL pán Lukáš Pachta 
uviedol, že implementácia Programu Slovensko pod DG EMPL pre cieľ politiky 4 je najlepšie fungujúca. 
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Výsledok hlasovania k programu rokovania:   
 

Počet prezentovaných členov:  31 členov výboru 

za hlasovalo: 28 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

nehlasovali 3 členovia výboru 

 
Schválenie overovateľa zápisnice: 
Za overovateľa zápisnice bol schválený pán Martin Putala. 
 
Výsledok hlasovania:   

 

Počet prezentovaných členov: 31 členov výboru 

za hlasovalo: 30 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 1 členov výboru 

nehlasovali 0 členovia výboru 

 
 
2. Návrh hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci Programu 

Slovensko 2021-2027 – RSO4.5 – Zabezpečenie rovnakého prístupu k zdravotnej 
starostlivosti a zvýšenie odolnosti systémov zdravotnej starostlivosti vrátane primárnej 
starostlivosti a podpory prechodu z inštitucionálnej starostlivosti na rodinnú a komunitnú 
starostlivosť (EFRR) 
 

Priebeh zasadnutia: 
Pani Jarmila Michale predstavila kritériá, ktoré budú aplikované na investičné akcie v gescii 
Ministerstva zdravotníctva SR. V rámci predstavenia uviedla, že ku kritériám boli vznesené bežné 
pripomienky od Orgánu auditu a zásadné pripomienky od Prešovského samosprávneho kraja 
a Bratislavského samosprávneho kraja. Pripomienka Bratislavského samosprávneho kraja bola 
zapracovaná do návrhu kritérií a k pripomienkam Prešovského samosprávneho kraja sa uskutočnilo 
rozporové konanie na ktorom boli rozpory odstránené. Kritériá boli predmetom schvaľovania na 
Komisii pre cieľ politiky 4 Sociálnejšia Európa v decembri, pričom Komisia odporučila Monitorovaciemu 
výboru kritériá schváliť. 
 
V rámci diskusie zástupca ZMOS poukázal na potrebu v plánovaných výzvach na centrá integrovanej 
zdravotnej starostlivosti uvoľniť podmienky na špecializácie lekárov, z dôvodu, že požiadavka na 
naplnenie pozícií lekárov je dlhodobejší problém. Pani Michale uviedla, že požiadavka na pozície 
lekárov je voľnejšia oproti obdobiu 2014 – 2020.   
 
Zástupca Slovenskej asociácie malých a stredných podnikov a živnostníkov vyjadril podporu prechodu 
inštitucionálnej starostlivosti na rodinnú komunitu, kedy rodinné podniky by mohli odbremeniť 
inštitucionálnu starostlivosť. Predmetné by bolo možné po úprave legislatívneho prostredia napr. pri 
úprave zákona o dani z príjmov. 
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Zástupca SK8 poukázal na potrebu umožniť oprávnenosť výdavkov na vypracovanie projektovej 
dokumentácie, z dôvodu, že v návrhu výzvy, ktorý mali možnosť vidieť sa oprávnenosť na prípravu 
projektov stanovuje až od momentu podania žiadosti o NFP. Uvedené žiadajú teraz vo vzťahu 
k Ministerstvu zdravotníctva a pripravovanej výzve k centrám integrovanej zdravotnej starostlivosti, 
ale pripomienka je systémová a vzťahuje sa na investičné projekty vo všeobecnosti a túto požiadavku 
vznesú aj v bode rôzne. K predmetnému bodu Pani Michale uviedla, že predmetná požiadavka môže 
byť zohľadnená v nadväznosti na posúdenie lokálneho charakteru. Legislatíva týkajúca sa štátnej 
pomoci neumožňuje uznať výdavky pred predložením žiadosti o NFP. Je preto možné vyhovieť 
pripomienke v prípadoch, kedy nepôjde o poskytovanie štátnej pomoci. 
 
Požiadavka, aby výdavky na projektovú dokumentáciu a prípravu žiadosti o NFP boli oprávnené ešte 
pred podaním žiadosti o NFP bola predmetom samostatného hlasovania, pričom členovia 
Monitorovacieho výboru túto požiadavku schválili. 
 
 
 
Výsledok hlasovania:  Monitorovací výbor kritériá schválil. 
 
 

Počet prezentovaných členov: 33 členov výboru 

za hlasovalo: 30 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 1 členov výboru 

nehlasovali 2 členovia výboru 

 
Výsledok hlasovania k pripomienke:  Monitorovací výbor zobral pripomienku na vedomie 
 
 

Počet prezentovaných členov: 33 členov výboru 

za hlasovalo: 25 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 7 členov výboru 

nehlasovali 1 členovia výboru 

 
 
3. Návrh na presun časti alokácie Programu Slovensko 2021 – 2027 v sume 1 027 409 eur za 

zdroj EÚ z opatrenia 5.2.5 do opatrenia 5.1.5  
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedajúci B. Sloboda vyzval V. Vozárovú o uvedenie tohto bodu rokovania. V. Vozárová upresnila, 
že sa jedná o územnú dohodu medzi Radou partnerstva BBSK a Kooperačnou radou UMR Zvolen, kde 
RP BBSK s KR UMR Zvolen sa dohodli na podpore strategického projektu „Zachovanie Národnej 
kultúrnej pamiatky Pustý hrad Zvolen“. Nakoľko v rámci OP je obmedzenie, že Rada partnerstva môže 
podporovať aktivity, ktoré sú cielené do iných ako mestských oblastí, tak takáto podpora z RP do KR 
UMR musí prejsť – ako presun alokácie Monitorovacím výborom. RP BBSK a KR UMR Zvolen tento svoj 
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presun alokácie schválil a taktiež 8.2.2024 bol Komisiou pre Cieľ politiky 5 odporúčané 
Monitorovaciemu výboru materiál schváliť.  
 
Výsledok hlasovania: návrh na presun alokácia schválený. 
 
 

Počet prezentovaných členov: 33 členov výboru 

za hlasovalo: 33 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
 

4. Návrh na presun časti alokácie Programu Slovensko 2021 – 2027 v sume 1 883 275 eur za 
zdroj EÚ z opatrenia 5.2.4 do opatrenia 5.1.4  

 
Priebeh zasadnutia: 
 
Predsedajúci B. Sloboda vyzval V. Vozárovú aby informovala o bode 4. V. Vozárová uviedla, že sa jedná 
o rovnaký prípad ako v bode 3. tohto rokovania. Rada partnerstva BBSK sa rozhodla podporiť 
strategický projekt v území UMR Lučenec, kde obidve Rady si svojimi uzneseniami schválili takýto 
presun a zároveň Komisia pri Monitorovacom výbore pre Cieľ politiky 5, 8.2.2024 odporučil  
Monitorovaciemu výboru takýto presun schváliť.  
 
B.Sloboda (MIRRI SR) poďakoval prezentujúcej V. Vozárovej a zároveň otvoril priestor pre diskusiu. 
V súvislosti na túto skutočnosť zástupca ZMOS položil otázku, či bola vznesená diskusia o uplatnení 
pravidiel štátnej pomoci, keďže sa jedná o plaváreň v Lučenci. Táto téma je podľa neho veľmi citlivá 
a otázniky tohto typu infraštruktúry si kladie celé územie.  
V. Vozárova reagovala, že je to otázka týkajúca sa Implementačnej sekcie Programu Slovensko a Štátna 
pomoc bude určite vyhodnotená v rámci Podmienok poskytnutia príspevku, ktoré budú 
v štandardnom procese doručené na participatíny postup.  
Zástupkyňa Implementačnej sekcie Programu Slovensku zdôraznila, že sa bude všetko komunikovať pri 
príprave tejto výzvy a komunikácia s PMU k Štátnej pomoci ešte nezačala. Taktiež ubezpečila, že budú 
v kontakte s konečnými žiadateľmi pri celom procese.   
 
 
Výsledok hlasovania: návrh na presun alokácia schválený. 
 

Počet prezentovaných členov: 32 členov výboru 

za hlasovalo: 32 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
 

5. Aktualizácia zoznamu plánovaných hodnotení v rámci Plánu hodnotení Programu Slovensko 
2021 – 2027  

 
Priebeh zasadnutia: 
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A. Kuruczová (MIRRI SR) – predstavila predloženú aktualizáciu zoznamu plánovaných hodnotení 
Programu Slovensko 2021 – 2027, ktorá sa týka dvoch oblastí. Prvou je doplnenie ex post hodnotenia 
IROP, ktorého cieľom je skúmať vplyvy vybraných úspešných intervencií IROP na regionálnu a mikro 
regionálnu úroveň. Týka sa najmä prioritnej osi 1 bezpečnej ekologickej dopravy a prioritnej osi 4. 
Implementácia IROP mala určitý sklz a hlavná implementačná časť sa realizovala najmä v roku 2023. 
Pokiaľ chceme hodnotiť vplyvy intervencie, musí byť reálne vyčerpaných aspoň 80% objemu 
finančných prostriedkov a veľká časť by mala byť ukončených projektov, čo sa nám vlastne podarilo až 
koncom roka 2023. Z tohto dôvodu dávame návrh na zaradenie uvedeného ex post hodnotenia do 
plánu hodnotení Programu Slovensko.  
Druhou oblasťou je zmena harmonogramu hodnotenia, ktoré je zaradené v pláne hodnotení. 
Vzhľadom na posun v implementácii je predpoklad realizácie 1. a 2. fázy hodnotenia implementácie 
rozpočtu Programu Slovensko 2021 – 2027 na podporu inklúzie MRK v roku 2025, resp. 2028. 
Členovia monitorovacieho výboru budú koncom roka informovaní o pokroku v hodnotení aj v súvislosti 
s dvomi ďalšími hodnoteniami, ktoré by mali prebehnúť ešte v tomto roku v súlade s plánom 
hodnotení. 
 
Výsledok hlasovania:  schválené 
 
 

Počet prezentovaných členov: 32 členov výboru 

za hlasovalo: 32 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
 

6. Hodnotiaca správa aplikovania princípu partnerstva a viacúrovňového riadenia v riadení 
implementácie a monitoringu fondov EÚ za rok 2023  

 
Priebeh zasadnutia:  Zástupca ÚSVROS p. Mojžiš od prezentoval prezentáciu, ktorá je uvedená 
v prílohe. Zástupcovia občianskej spoločnosti (p. Vachnová, p. Čorbová) odprezentovali svoje 
spoločné stanovisko, ktoré je uvedené v prílohe č.4. Zástupca DG REGIO p. Bojimans poďakoval za 
hodnotiacu správu a zdôraznil, že partnerstvo je kľúčový prvok kohéznej politiky, ktorý je aj ukotvený 
v nariadení. Pri počúvaní správy a podnetov od zástupcov občianskej spoločnosti musí zdôrazniť, že 
vidí tam určité nerovnosti. Správa hovorí viac o pozitívnych zisteniach, ale na druhej strane sú skutočné 
skúsenosti od zástupcov, ktoré nie sú až tak pozitívne. Je potrebne mať dobrú komunikáciu a vysvetliť 
určite pripomienky. Môže tam mať aj negatívny vplyv na dopad implantácie a vyzval, aby sa 
pripomienky zástupcov občianskej spoločnosti zobrali na vedomie. Pán Blaščák (zástupca občianskej 
spoločnosti) uviedol, že správa je za rok 2023 a od vtedy sa zmenila vláda. Zrušilo sa zasadnutie Rady 
vlády pre mimovládne neziskové organizácie, Komora mimovládnych organizácií požiadala ministra 
vnútra SR o zvolanie mimoriadneho zasadnutia kvôli viacerým bodom. Hlavné uvedené body sú, že 
Vláda prvýkrát v programovom vyhlásení vlády sa neprihlásila k akčnému plánu koncepcie rozvoja 
občianskej spoločnosti. Táto koncepcia bola vytváraná viac rokov participatívnym procesom  a bola 
riadne schválená predchádzajúcou vládou. Druhým bodom je, že vláda bez akejkoľvek diskusie s 
aktérmi z mimovládneho prostredia bez toho, aby konzultovala radu vlády vypustila úlohu o zvyšovaní 
participácie verejnosti na tvorbe verejných politík. Je to síce riešené na Rade vlády pre mimovládne 
neziskové organizácie, ale považuje za potrebne to predstaviť aj na tejto platforme, nakoľko sa ta týka 
aj eurofondov. Pani Pavlíková (KOZ SR) sa opýtala či sa sleduje aj štruktúru zastúpení v radách 
partnerstva. Pretože podľa štatútu by vlastne mali byť zastúpení socio ekonomickí partneri. Ale 
konfederácia podala žiadosti a iba v rámci banskobystrického kraja im bolo vyhovené a od ostatných a 
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nemajú žiadnu spätnú väzbu. Zástupca DG EMPL Lukáš Pachta uviedol, že princíp partnerstva je pre 
EK veľmi dôležitý a neberú na ľahkú váhu pripomienky neziskového sektoru. Zástupca SAMP p. Sirotka 
mal procedurálnu otázku, že prednesený návrh neziskového sektora nemajú k dispozícii. Navrhol, aby 
sa bod presunul a mohli si to preštudovať, napr. otázku stavebného zákona. Predsedajúci MIRRI SR p. 
Sloboda uviedol, že podnet sa berie na vedomie a úrad splnomocnenca bude hlavný gestor 
a zorganizujú okrúhly stôl k tejto problematike. Uviedol, že sa do nasledujúceho rokovania 
monitorovacieho výboru pokúsime dodať odpoveď. Miroslav Mojžiš (ÚSVROS) uviedol, že pripravia a 
nadizajnujú spomínanú aktivitu, dohodnú formát a termíny. Snažia sa držať si prehľad o tom, ako 
vyzerá zastúpenie alebo zloženie rád partnerstva a kooperačných rád, je rôznorodé, nie sú v podstate 
dané univerzálne aplikované nominačné a výberové mechanizmy. Napríklad všetci zástupcovia 
občianskej spoločnosti prechádzajú nominačným výberom. VÚC už dávnejšie ponúkali nastavenie, 
nominačných mechanizmov, ale pravidlá boli natoľko nejasné, že k tomu nedošlo. Tento rok sa chcú 
pozrieť na regionálne štruktúry. Je to nastavené disproporčne v prospech verejnej správy, budú sa 
snažiť stretnúť so zástupcami. Pomohli by im informácie k chystaným zmenám v systéme IÚI a podľa 
toho by nastavili, či sa zmeny budú týkať napríklad aj zloženia a právomocí, alebo sa budú týkať 
štatútov a rokovacích poriadkov. V reakcii na vyjadrenie EK a p. Blaščáka - hodnotiaca správa bola 
spracovaná s údajmi z roku 2023, odvtedy dochádza k vývoju, ktorý pozorne sledujú a bude zohľadnený 
v novej hodnotiacej správe. Podnety, ktoré zazneli aj od zástupkyne občianskej spoločnosti sú nad 
rámec kompetencií inštitúcií, ktoré riadia fondy EÚ, sú to legislatívne procesy na národnej úrovni, avšak 
evidujú, že majú potenciálny negatívny vplyv aj na implementáciu projektov. Nesúlad medzi podnetom 
a správou je v tom, že sa sústredili na pracovnú úroveň konkrétnych procesov, ktoré ministerstvá 
realizujú, keď pripravujú kľúčové dokumenty, ktoré sa týkajú eurofondov ako zámery národných 
projektov, alebo dopytových výziev a je to iný level ako príprava zákonov alebo národných 
strategických dokumentov. Z toho dôvodu tieto procesy v správe neadresujú, lebo by museli robiť 
analýzu legislatívnych konaní a to nie je úroveň, ktorá sa v tejto hodnotiacej správe sleduje. Vnímajú 
tendenciu skracovať konania a evidujú to ako rizikový faktor. Budú pozorne sledovať, či sa skracujú 
napríklad aj lehoty pri príprave programových dokumentov. A. Lász (APZD) uviedol, že nemajú 
zásadnejší problém v systéme viacúrovňového riadenia, implementácie a monitoringu fondov. S MIRRI 
SR sa komunikuje veľmi dobre ako aj s inými komisiami. To čo občiansky sektor nadniesol je pravda a 
množstvo iných vecí nefunguje tak dobre ako je implementácia eurofondov. Tripartita od začiatku 
novej vlády zasadla raz a to už k schválenému rozpočtu, ale k ničomu inému. Teraz je 1 naplánovaná 
na 25.teho, samozrejme množstvo ďalších vecí v štáte nefunguje až tak dobre a určite by sa nedalo 
povedať, že sú všetky na princípe partnerstva robené, lebo niektoré ministerstvá nekomunikujú vôbec, 
napríklad MŽP SR, ktoré tu bolo spomínané. Treba zvážiť akým spôsobom sa k tomu postavíme, pretože 
bol tu zámer zobrať to iba na vedomie.  Predsedajúci Boris Sloboda (MIRRI SR) uviedol, že snahou je 
oddeliť hodnotiacu správu od podnetu, nakoľko ide o iné roky. Tak sa aj bude koncipovať uzavretie 
tohto bodu. GR Šimko (MIRRI SR) uviedol, že ide o hodnotiacu správu za rok 2023. K participatívnemu 
procesu na úrovni regiónov uviedol, že ideme chystať veľké stretnutie kde môžeme prizvať zástupcov 
občianskej spoločnosti na úrovni Úradu splnomocnenca pre rozvoj občianskej spoločnosti. Zdôraznil, 
že regióny si robili vlastné špecifiká, boli nastavené metódy a princípy. Predsedajúci vyzval na 
hlasovanie k samotnej hodnotiacej správe za rok 2023 a k podnetu zástupcov občianskej spoločnosti 
uložil úlohu úradu splnomocnenca pre rozvoj občianskej spoločnosti, aby zorganizovali okrúhly stôl 
a budeme sa snažiť na nasledujúce zasadnutie Monitorovacieho výboru v apríli, alebo na tom ďalšom 
predstaviť spätná väzbu.  

Výsledok hlasovania: Správa zobratá na vedomie. 
 

Počet prezentovaných členov: 31 členov výboru 

za hlasovalo: 29 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 
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zdržalo sa hlasovania: 1 členov výboru 

nehlasoval 1 Člen výboru 

 
 

7. Ročný komunikačný plán na rok 2024 pre Program Slovensko  
 

Priebeh zasadnutia:   

Riaditeľ odboru publicity, Jindřich Staněk, vo svojom vstupe priblížil priority a vízie odboru publicity vo 

vzťahu ku komunikácii Programu Slovensko.  Medzi hlavné priority odboru komunikácie v období 2021-

2027 radíme:  

 Jednotná komunikácia všetkých komunikačných aktérov,  

 efektivita a hospodárnosť procesov,  

 koordinácia komunikácie všetkých komunikačných aktérov, 

 jednotná vizuálna identita – jasnosť komunikácie, 

 hospodárnosť a transparentnosť – auditované prieskumy ako súčasť komunikačných aktivít, 
analýza procesov a pod., 

 časová a obsahová synchronizácia všetkých komunikačných aktivít.  
Súčasťou prezentácie bolo aj vyhodnotenie komunikačných aktivít za rok 2023.  

Plánované komunikačné aktivity v najbližšom období:  

 Príprava jednotnej vizuálnej identity pre komunikáciu eurofondov z Programu Slovensko,  

 nosné mediálne kampane, 

 priama komunikácia, 

 semináre, konferencie, kultúrno-spoločenské podujatia,  

 jednotné sociálne siete / web, 

 úprava webu, 

 podcasty. 
Dôležité témy, na ktoré sa oPU zameria vo svojej komunikácii:  

 Operácie strategického významu, 

 Regionálne témy v spolupráci s regionálnymi centrami – nastavenie efektívnej komunikácie.   
Mário Lelovský (RÚZ SK): Vyjadril podporu RÚZ v oblasti komunikácie a ocenil profesionálny prístup 

oPU pri plánovaní komunikačných aktivít. Apeloval na komunikáciu zameranú na širokú verejnosť 

s dôrazom na prínos pre ľudí a zdôraznil témy vedy a výskumu, digitálnej a zelenej transformácie a 

pomoc podnikom. 

Branislav Zacharides (ZMOS):  Zdôraznil akcent na územia s použitím príkladov dobrej praxe 

v jednotlivých regiónoch. Komunikačné materiály navrhuje distribuovať aj cez miestne a mestské 

úrady.  

Pascal Boijmans (DG REGIO):  

 Komunikácia 20. výročia vstupu Slovenska do EÚ.  

 Komunikácia má byť zameraná na potencionálnych priateľov. 

 Zapojenie projektov do Regiostars (prihlášky otvorené do 31.mája). 
 

Lukas Pachta (DG EMPL): Bude naviazaná komunikácia s komunikačným oddelením DG EMPL s cieľom 

zabezpečiť výmenu informácií medzi EK a odborom publicity a informovať o Programe Slovensko aj 

v ďalších členských štátoch. Je potrebné aktualizovať webovú stránku k operácii strategického 

významu na Hornej Nitre. 
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Jozef Viskupič (SK8): SK8 bude nápomocné pri regionálne orientovanej komunikácii. Bola vyzdvihnutá 

potreba vytvoriť jednotiace komunikačné prvky a manuály. 

Jindřich Staňek: Reakcia:  

 Odbor publicity pripravuje dizajn manuál s detailným popisom povinných prvkov publicity 
a zabezpečí prípravu jednotnej vizuálnej identity.   

 odbor publicity zabezpečí komunikáciu s komunikačným oddelením DG Regio. 

 Regiostars – odboru publicity pracuje na koncepte regionálneho Regiostars.  
 
Výsledok hlasovania: Monitorovací výbor zobral správu na vedomie 
 
 

Počet prezentovaných členov: 29 členov výboru 

za hlasovalo: 27 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

nehlasovali 2 členovia výboru 

 
 

8. Návrh Dodatku k štatútu a rokovaciemu poriadku Monitorovacieho výboru pre Program 
Slovensko 2021 – 2027 a Komisií PO1, PO2, PO3, PO4, PO5, FST, MRK a AK 

Priebeh zasadnutia:  Matúš Drotár MIRRI SR predstavil zmeny, ktoré sú popísané v prezentácii. 
Zdôraznil, že zmeny sa týkajú všetkých Komisií a Monitorovacieho výboru.  Pani Čorbová (zástupkyňa 
občianskej spoločnosti) navrhla, aby Monitorovací výbor prijal aj samostatné uznesenie a to 
s  odporúčaním, aby predsedovia jednotlivých komisií umožnili účasť členom monitorovacieho výboru 
na zasadnutiach komisií, a to v odôvodnených prípadoch a za podmienky, že tomu nebránia 
priestorové kapacity (uznesenie MV č. 10/2024). 

 
Výsledok hlasovania: Monitorovací výbor schválil dodatky, tak ako boli predstavené 
 

Počet prezentovaných členov: 26 členov výboru 

za hlasovalo: 26 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov výboru 

 
Výsledok hlasovania: Monitorovací výbor schválil navrhované uznesenie na základe podnetu od pani 
Čorbovej. 
 

Počet prezentovaných členov: 26 členov výboru 

za hlasovalo: 25 členov výboru 

proti hlasovalo: 0 členov výboru 

zdržalo sa hlasovania: 1 člen výboru 
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9. Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021-2027 

Priebeh zasadnutia:  
 

Jan Ridzoň (MIRRI SR): 

- Prezentoval aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021-2027 (P SK) podľa 
prezentácie zo zasadnutia, snímky č. 30 až 35. 

- Snímok č. 30: 3 základné čísla: 
o  výzvy – 25 %, 3,1 mld. EUR 
o  kontrahovanie – 12 %, 1,5 mld. EUR 
o  čerpanie – 1 %, 160 mil. EUR 

- Snímok č. 31: Tabuľka s prehľadom stavu implementácie jednotlivých cieľov politiky. 
Najvýkonnejší je politický cieľ 4 sociálnejšia Európa, vo výzvach je približne 43 % alokácie 
a kontrahovaných je 33 % alokácie. 

- Snímok č. 32: Graf s prehľadom stavu implementácie jednotlivých cieľov politiky. 
- Snímok č. 33: Stav implementácie podľa jednotlivých rezortov: 3 najvýkonnejšie 

sprostredkovateľské orgány z hľadiska alokácie vo výzvach sú MPSVR SR, MH SR a ÚV SR. 
Z hľadiska kontrahovania sú najvýkonnejší MH SR, ÚV SR a MPSVR SR. 

- Snímok č. 34: Priebežné vyhodnotenie investičných plánov. Do konca roka 2024 je cieľom 
kontrahovať 5,4 mld. EUR, aktuálne sme na 1,5 mld. EUR. Do konca roka ostáva kontrahovať 
3,9 mld. EUR, čo je v priemere 100 mil. EUR týždenne.  

- Snímok č. 35: Priebežné vyhodnotenie investičných plánov. Plán kontrahovania do konca roka 
2024 a 2025. Najvýkonnejšie sú ÚV SR, MH SR a MPSVR SR. 

Branislav Zacharides (ZMOS) 

- Poďakovanie za prezentáciu.  
- Poďakovanie za navýšenie alokácie na miestne občianske a poriadkové služby (MOPS). 
- Otázka pre zástupcov SIEA ohľadom výzvy na znižovanie energetickej náročnosti verejných 

budov. Podľa zverejnených informácií ŽoNFP prevýšili dostupnú alokáciu výzvy. Zvažuje SIEA 
zriadenie projektových zásobníkov? Ako by sa projekty v zásobníkoch dali v budúcnosti 
podporiť? 

- Zároveň by som sa chcel opýtať na výzvy a kontrahovanie výziev IÚI. Uvítali by sme prehľady 
aj za realizáciu IÚI.  

Pascal Boijmans (DG REGIO): 

- Poďakovanie za prehľadné informácie a prezentáciu o aktuálnom stave implementácie P SK.  
- Upozornenie a vyjadrenie znepokojnenia, že stav implementácie je pozadu oproti plánu. 

Kontrahovanie nie je dostatočné okrem politického cieľa 4 a FST. Najmä stav čerpania 
programu je veľmi pozadu. Berieme na vedomie, že budúci týždeň je v pláne rokovanie 
s jednotlivými SO. Očakávame zaslanie upraveného časového harmonogramu plánovaných 
výziev.  

- Chceme upriamiť pozornosť na urýchlenie vyhlasovania výziev najmä v 2 oblastiach. Prvou je 
oblasť podpory MRK. Druhou oblasťou je vyhlasovanie výziev IÚI.  

Jozef Viskupič (SK8): 

- Uvítal by som časový harmonogram a jeho sledovanie aj ku výzvam IÚI a UMR. 

Jana Červenáková (UMS): 

- Dostali sme prísľub, že všetky výzvy IÚI budú vyhlásené do 30. 6. 2024, ale implementácia ide 
veľmi pomaly. Žiadame o urýchlenie vyhlasovania výziev.  
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- Na niektoré opatrenia v rámci UMR je veľmi nízka alokácia, pričom minimálny rozpočet 
projektu je 200 tis. EUR. Prosím o hľadanie riešenia tejto situácie.  

Boris Sloboda (MIRRI SR) 

- Ďakujeme za podnety a berieme ich na vedomie. Všetky spomínané témy sú v riešení a v rámci 
ďalšieho zasadnutia by sme chceli informovať kedy a ako budú vyriešené. 

- Harmonogram plánovaných výziev bol stiahnutý z tohto zasadnutia, aby sme ho mohli 
pripraviť tak, aby bol predvídateľný a reálny. Prepracovaný harmonogram predstavíme 
na zasadnutí 23. 4. 2024 (zaznelo 15. 4. 2024, ale došlo k zmene termínu zasadnutia MV). 

- Na doplnenie. Spomínaná revízia P SK vyplýva ako povinnosť z európskej legislatívy, nie je to 
iniciatíva RO.  

Ladislav Šimko (MIRRI SR). 

- Aktualizácia harmonogramu plánovaných výziev bude predmetom rokovania s gestormi 
budúci týždeň. Pripravíme harmonogram, ktorý bude predvídateľný a reálny. Novú verziu 
harmonogramu predstavíme na najbližšom zasadnutí MV. 

Jan Ridzoň (MIRRI SR): 

- Vieme, že je mierne riziko, ktoré vieme riadiť tak, aby sme sa vyhli dekomitmetu o 21 mesiacov. 
To je naša úloha.  

- Uznávame, že pri vyhlasovaní výziev IÚI máme meškanie 1 kvartál. K realizácii IÚI máme s EK 
dohodnuté stretnutia so zástupcami DG Regio, DG Empl, regionálnych partnerov a všetkých  
poskytovateľov. Najbližšie takéto stretnutie bude pravdepodobne po zasadnutí MV v apríli.  

- K IÚI máme rovnaký prístup ako ku dopytovým výzvam. Kritickú masu IÚI výziev musíme 
vyhlásiť v 2., najneskôr v 3. kvartáli 2024. 

- Ohľadom zjednodušeného vykazovania výdavkov pod 200 tis. EUR hľadáme zo zástupcami EK 
riešenie podľa nariadenia EÚ. Chceme túto vec vyriešiť čo najskôr.  

Marcela Magová (SIEA): 

- SIEA si uvedomuje veľký záujem o spomínanú dopytovo-orientovanú výzvu na podporu 
energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách. Kolá výzvy sú uzatvárané na 
týždennej báze a 16. 3. 2024 bolo uzavreté 4. hodnotiace kolo. Výzva ostáva otvorená, pričom 
alokácia v rámci VRR je dostatočná, ale záujem o výzvu presahuje alokáciu v rámci MRR. Túto 
situáciu riešime a výzvu momentálne neplánujeme uzatvárať. Vydávame rozhodnutia 
o schválení ŽoNFP a prebieha administratívne overenie predložených ŽoNFP v rámci výzvy. 

- Ohľadom výzvy IÚI. Pracujeme na tom, aby sme výzvu vyhlásili v plánovanom termíne v 2. 
kvartáli 2024. Je to naša priorita. Alokácia výzvy IÚI bola navýšená o 20 mil. EUR.  

- Pre SIEA je prioritou výzva IÚI, výzva v rámci FST, finančné nástroje a výzva pre podniky.  

Albert Németh (MŠVVM SR):  

- Revízia P SK vyplýva ako povinnosť z európskej legislatívy.  
- Oceňujeme zavedenie záväznosti harmonogramu plánovaných výziev. Pracujeme na úprave 

plánu výziev, napr. aj v súvislosti s presunom alokácie na MOPS.  

 Pascal Boijmans (DG REGIO): 

- Ohľadom IÚI, vítame osobitné stretnutia k tejto téme. Veríme, že môžu byť veľmi užitočné 
a prinesú pokrok v realizácií výziev IÚI.  

Boris Sloboda (MIRRI SR) 
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- Potvrdzujeme záväzok ohľadom stretnutia za účasti EK k realizácií výziev IÚI po zasadnutí MV 
v apríli 2024. Našou ambíciou je prísť už aj s konkrétnymi riešeniami.  

 
10. Rôzne 

a) Informácia o revízií Programu Slovensko 21-27 
Priebeh zasadnutia: M. Drotár, riaditeľ odboru programovania, MIRRI SR, informoval o procese 
strednodobého preskúmania programu, čo je požiadavka vyplývajúca z čl. 18 nariadenia 2021/1060 o 
spoločných ustanoveniach. V zmysle NSÚ RO predloží na EK do 31. marca 2025 výsledky posúdenia 
strednodobého preskúmania programu vrátane návrhu na pridelenie sumy flexibility. M. Drotár ďalej 
zdôraznil, že výsledkom posúdenia strednodobého preskúmania programu môže, ale nemusí byť aj 
návrh na zmenu programu, tzn. až výsledky strednodobého preskúmania ukážu, či nastavený Program 
Slovensko je alebo nie je potrebné revidovať. Informoval o kľúčových parametroch, na ktorých bude 
strednodobé preskúmanie postavené – ide o prvky definované v čl. 18 NSÚ: 

 nové výzvy identifikované v príslušných odporúčaniach pre jednotlivé krajiny prijatých v roku 
2024 (tzv. CSRs - predpoklad ich vydania - v júni 2024) 

 pokrok vo vykonávaní integrovaného národného energetického a klimatického plánu (NECP) 

 pokrok pri implementácii zásad Európskeho piliera sociálnych práv (EPSP) 

 sociálno-ekonomickú situáciu v dotknutom členskom štáte alebo regióne, s osobitným 
dôrazom na územné potreby pri zohľadnení akéhokoľvek závažného negatívneho fin., hosp. a 
soc. Vývoja 

 hlavné výsledky príslušných hodnotení 

 pokrok pri dosahovaní čiastkových cieľov s prihliadnutím na akékoľvek závažné ťažkosti, ktoré 

 vznikli pri vykonávaní programu (výstupové ukazovatele programu ku koncu roku 2024 čl. 
16(1)b) NSÚ) 

 v prípade programov podporovaných z FST, posúdenie vykonané Komisiou podľa článku 29 
ods. 1 písm. nariadenia (EÚ) 2018/1999.  

V prípade, že ČS navrhne zmenu programu, EK rozhoduje o schválení zmeny programu do 4 mesiacov, 
tzn. do 31. júla 2025 (v prípade tzv. „observation letter“ zo strany EK sa časový rámec pre prijatie 
rozhodnutia EK pozastavuje). Súčasťou rozhodnutia bude aj návrh na definitívne pridelenie sumy 
flexibility.  Podrobné informácie sú súčasťou prezentácie v Prílohe. 

b) Informácia o stave plnenia základných podmienok  
Priebeh zasadnutia: GR Šimko (MIRRI SR) uviedol, že povinnosťou Výboru je monitorovať stav plnenia 
základných podmienok. Pripomenul, že bola pripravená informácia pre vládu SR, kde sú uvedené 
všetky informácie o plnení jednotlivých základných podmienok v roku 2023, možné riziká a možné 
vplyvy na zmenu plnenia, respektíve ohrozenia. Materiál je zverejnený na stránke Úradu vlády SR. 
Zároveň uviedol, že základná podmienka v gescii MŠVVaM SR sa považuje za nesplnenú, ale prebehli 
rokovania k tejto veci. Podrobná informácia sa nachádza v prezentácii. GR Németh (MŠVVaM SR) 
poďakoval všetkým členom MV, najmä pani Čorbovej, ktorí sa zapojili do Implementačného plánu 
a poprosil o trpezlivosť. Uviedol že Národný program rozvoja, výchovy a vzdelávania neplánujú meniť, 
ale implementačný plán najprv realizovať a následne o 2 – 3 roku budú upravovať celý mechanizmus.  
 
         c) Podnet zástupcu Združenia samosprávnych krajov SK8 
Priebeh zasadnutia: J. Viskupič (SK8) navrhol do bodu rôzne zahrnúť konsolidované stanoviská 
za všetky regióny. Uviedol, že jednotlivé regionálne požiadavky sú smerované rezortne. K prílohe č. 1 
5A, opatrenie 2.8.1 – rozvoj verejnej dopravy – navrhujú, aby v prípade podpory záchytných parkovísk, 
zastávok, prestupových terminálov v iných ako okresných mestách postačoval súlad s plánom mobility 
príslušného samosprávneho kraja, bez nutnosti vyžadovanej konkrétnosti na úrovni jednej zástavky. 
PUM sú strategické dokumenty a neboli mienené ísť na úroveň výstavby zástavky. PUM boli tvorené 
na odomknutie strategických zámerov, ale na definovanie na úrovni zástavky nie je pripravený ani 



                  
 

12 
 

jeden kraj. Malo by sa vychádzať z analytických častí - že je záujem ísť do prestupových terminálov 
a podobne. Majú záujem o stretnutie s MD SR k výzve pre opatrenie 2.8.2 verejná doprava, s MIRRI SR 
k opatreniu 3.2.3 a 3.2.4 v súvislosti s podmienkami fázovania projektov. Je to potrebné dorokovať 
v nasledujúcom kvartáli. Čo bolo uvedené v bode 2 voči MZ platí všeobecne – použitie prostriedkov 
predtým ako bude podané NFP s podmienkou toho, že to bude v súlade s podmienkami štátnej 
pomoci. Poznámka voči MIRRI SR – v súvislosti s prípravou zoznamu najkľúčovejších projektov krajov - 
pre oblasť školstva parametre spádovosti a udržateľnosti akceptujú, ale treba si ešte sadnúť 
k prioritizácii projektových zámerov RSO 4.2.. 
J. Ridzoň (MIRRI SR) požiadal o zaslanie spomenutých podnetov písomne. Obdobie oprávnenosti – 
podnet je zaznamenaný, logika P SK je aby aktivity s výnimkou technickej pomoci boli oprávnené 
od 1.1.2021. Je to aj v checkliste pri posudzovaní výziev. Obdobie by sa nemalo skracovať, len 
v odôvodnených prípadoch. Dá sa odpočet na ďalšom MV. Fázovanie projektov – bude sa to riešiť 
na metodike spolu s MF SR. Poznačili sme si aj prioritizáciu projektov pri RSO 4.2.. 
P. Bžán (MD SR) - súlad s PUM – pozrú sa na textáciu, nevidí v tom zásadný problém, musia reflektovať 
na to, že každý PUM je písaný určitým jazykom, niektoré sú špecifickejšie iné menej. Uvedomujú si, že 
nie každá jedna zastávka musí byť explicitne spomenutá. K podmienkam poskytnutia príspevku mali už 
aj sedenia s členmi Komisie PO3, aj workshop, kde si prechádzali text výzvy aj podmienky poskytnutia 
príspevku. Opatrenie 2.8.2 je v kompetencii MIRRI SR.  
 
d) Podnet zástupcu Asociácie priemyselných zväzov a dopravy 

Priebeh zasadnutia: A. Lasz (APZD) – podnet smeruje k priemyselným odpadom – na Slovensku sa na 1 
tonu komunálneho odpadu vyprodukuje 5 ton priemyselného odpadu. Situácia je taká, že postupne 
začínajú kolabovať kapacity. Pri automobilovom priemysle je to aj faktor pre výber umiestnenia 
investície, nakoľko to firmám vstupuje do ESG reportov. Otvorili danú tému aj s ministerkou Sakovou 
a ministrom Tarabom, chýbajú kapacity spracovania odpadu z automotivu a to hlavne nebezpečných 
odpadov. Je nutné ísť do energetického spracovania odpadov a ísť preč od skládkovania. 
Z energetického spracovania sa vie využiť energia ako taká. Návrh je, aby sa pri revízii P SK otvoril RSO 
2.6. – opatrenie 2.6.3 a doplnilo sa o zhodnotenie nebezpečného odpadu s príslušnou alokáciou. 
Odhad je, že je potreba dobudovať kapacity na 50 tis.ton nebezpečného odpadu ročne. Je priestor 
otvoriť túto tému v rámci revízie P SK? 
B. Sloboda (MIRRI SR) – je to jedna z tém, ktoré sa vedia obsahovo zmestiť do strednodobej revízie. 
K revízii potrebujeme zozbierať kvalitatívne aj kvantitatívne údaje. Prvá musí byť analýza a skončenie 
na rozpočtových očakávaniach. Kto má výraznú zmenu v socio-ekonomických podmienkach, 
postupnosť je problém, analýza, riešenie stavu a potom si treba povedať ktoré zdroje a priority sa budú 
nahradzovať. Bude to súťaž a tí čo budú najlepšie pripravení vyhrajú.   
A. Lasz (APZD) – nejedná sa len o automobilový priemysel, ale napr. kolabujú na tom aj nemocnice, 
ktoré nestíhajú spracovať odpad a odvážajú ho do Maďarska, kde sa spracováva. Kedy revízia začína 
a kedy sa môžu prihlásiť? 
B. Sloboda (MIRRI SR)  – teraz je ten čas, asi pred letom si identifikujeme harmonogram. Očakávajte 
v 2.kvartáli že vás vyzveme po jednotlivých sektoroch.   
L. Šimko (MIRRI SR) – špeciálne technológie v obehovom hospodárstve by mali byť súčasťou STEP. Vy 
už ste dostali úlohu na tom pracovať a verí, že všetky priemyselné zväzy budú pripravené v čo 
najkratšom čase. 

 
11. Záver 

 
V závere predsedajúci informoval o plánovaných zasadnutiach jednotlivých komisií pri MV a  zasadnutí 
MV:  
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Per rollam Komisia PO1– prebieha per rollam 

14.3.2024  Zasadnutie Komisie MRK 

16.4.2024 Zasadnutie Komisie PO3 

23.4.2024 Zasadnutie MV 

24.4.2024 Zasadnutie Komisie PO2 

24.4.2024 Zasadnutie Komisie PO4 

20.5.2024 Predbežne zasadnutie Komisie PO1 

21.5.2024 Predbežne zasadnutie Komisie FST 

17.6.2024 Zasadnutie MV 

20.6.2024 Predbežne zasadnutie Komisie PO4 

24.6.2024 Zasadnutie Komisie AK 

 
 
 

Meno  Dátum  Podpis 

Matúš Drotár Tajomník 
MV P SK 2021-2027 

12.4.2024 
 
 

v.r. 

Martin Putala Overovateľ  
MV P SK 2021-2027 

12.4.2024 
 
 

v.r. 

Michal Kaliňák 
 
Boris Sloboda  
 

podpredseda 
MV P SK 2021-2027 

(splnomocnenie) 
 

 
 
12.4.2024 
 
 
 

v.r. 
 
v.r. 
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Použité skratky: 

AK administratívne kapacity 

APZD SR Asociácia priemyselných zväzov a dopravy 

AZZZ SR Asociácia zamestnávateľských zväzov a združení SR 

CP cieľ politiky 

DG EMPL DG Employment, EK 

DG REGIO DG Regional and Urban Policy 

EFRR  Európsky fond regionálneho rozvoja 

EK Európska komisia 

ERDF  the European Regional Development Fund 

ESF Európsky sociálny fond 

FST Fond spravodlivej transformácie 

HSR SR Hospodárska a sociálna rada SR 

IÚI integrované územné investície 

IÚS integrované územné stratégie 

IÚR integrovaný územný rozvoj 

KOZ SR Konfederácia odborových zväzov SR 

MD SR Ministerstvo dopravy SR 

MH SR Ministerstvo hospodárstva SR 

MIRRI SR  
Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 
Slovenskej republiky 

MPSVR SR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

MRK marginalizované rómske komunity 

MSP malé a stredné podniky 

MŠVVaŠ SR Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR 

MV Monitorovací výbor pre Program Slovensko 2021 - 2027 

MV SR Ministerstvo vnútra SR 

MZ SR Ministerstvo zdravotníctva SR 

MŽP SR Ministerstvo životného prostredia SR 

NEB  New European Bauhaus 

NFP nenávratný finančný príspevok 

OZE  obnoviteľné zdroje energie  

PO programové obdobie 

POO Plán obnovy a odolnosti 

RO riadiaci orgán 

RÚZ Republiková únia zamestnávateľov 

SAMP Slovenska asociácia malých a stredných podnikov a živnostníkov 

SAV Slovenska akadémia vied 

SIEA Slovenská inovačná a energetická agentúra 

SO sprostredkovateľský orgán 

SOPK Slovenská obchodná a priemyselná komora 

SR Slovenská republika 

TP technická pomoc 

UMR  udržateľný mestský rozvoj 

ÚMS Únia miest Slovenska 

ÚOŠS ústredné orgány štátnej správy 

ÚSVRK SR 
Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rómske 
komunity 
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ÚSVROS 
Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rozvoj 
občianskej spoločnosti 

ÚVO Úrad pre verejné obstarávanie 

ZMOS Združenie miest a obcí Slovenska 

ZP základné podmienky 

 


